
IK.0003.38.2024.VIII        Legnica, dnia 22 kwietnia 2024 r.

 
 Pani

Karolina Jaczewska - Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej Legnicy

W  odpowiedzi  na  interpelację  z  dnia  02.04.2024  r.  (data  wpływu:

09.04.2024  r.)  w  sprawie procesu  wyboru/kryteriów  trzech  wnętrz

podwórzowych  w  Legnicy,  przeznaczonych  do  remontu  informuję,  że

w budżecie  miasta w 2024 roku zabezpieczone zostały środki na realizację

poniższych wnętrz podwórzowych: 

1.  Zagospodarowanie  wnętrza  podwórzowego  –  wjazd  od  strony

ul. Moniuszki.

2.  Modernizacja  nawierzchni  podwórza  pomiędzy  ulicami  Traugutta,

Roosevelta i Chłapowskiego.

3.  Przebudowa  podwórka  przy  ul.  Zielonej  1-2-3  od  strony  ulicy  Złotego

Floren. 

Odpowiadając na Pani pytania informuję:

Ad  1.  Jakie  kryteria  zostały  uwzględnione  przy  wyborze  podwórek,  które

miały zostać poddane remontowi ?

Odpowiedź:

Zadanie  pn.  Zagospodarowanie  wnętrza  podwórzowego –  wjazd  od  strony

ul.  Moniuszki  zostało  zaproponowane  do realizacji  z  uwagi na wielokrotne

interwencje  mieszkańców  wnętrza  podwórzowego.  Mieszkańcy  podnosili

problemy  dot.  złego  stanu  technicznego  dróg  wewnętrznych,  problemem  

z  dojazdem,  w  tym  z  dojazdem  do  zasieków  na  odpady,  czy  brakiem

odwodnienia.

Z  uwagi  na  zakres  i  koszty  tego zadania  nie  mogło  być  ono zrealizowane

w ramach dotychczasowych edycji LBO.



Zadanie  pn.   Modernizacja  nawierzchni  podwórza  pomiędzy  ulicami

Traugutta, Roosevelta i Chłapowskiego oraz Przebudowa podwórka przy ul.

Zielonej 1-2-3 od strony ulicy Złotego Florena  zostały wyłonione do realizacji

zgodnie z zasadami oraz trybem tworzenia i realizacji Legnickiego Budżetu

Obywatelskiego. 

Ad 2. Czy decyzja o wyborze konkretnych podwórek była oparta na analizie

potrzeb  mieszkańców,  stanu  technicznego  terenu,  czy  może  innych

czynnikach?

Odpowiedź: 

Decyzja o wyborze wnętrza nr 1 oparta była na analizie stanu technicznego

terenu,  jak  i  na  podstawie  zgłaszanych  przez  mieszkańców  tego  obszaru

interwencji,  wynikających z ich zastrzeżeń i  uwag. Opracowany projekt był

przedmiotem konsultacji z mieszkańcami tego rejonu. 

Zadanie  nr  2  i  3  zostało wyłonione  do  realizacji  w  drodze  głosowania

mieszkańców  w ramach Legnickiego Budżetu Obywatelskiego.

Ad. 3. Czy proces wyboru był otwarty i transparentny, czy też opierał się na

decyzji administracyjne?

Odpowiedź: 

Proces  wyboru  wnętrz  był  transparentny,  każdy  z  zainteresowanych

mieszkańców  miał  prawo w nim  uczestniczyć,  zgłaszać  swoje  obiekcje  czy

uwagi itp. 

Zgodnie z zasadami oraz trybem tworzenia i realizacji Legnickiego Budżetu

Obywatelskiego  proces wyboru wnętrz był otwarty i transparentny.

Ad  4.  Czy  istniała  możliwość  zgłaszania  propozycji  przez  mieszkańców

w sprawie wyboru podwórek do remontu ?

Odpowiedź: 

Istniała  możliwość  zgłaszania  propozycji  przez  mieszkańców  w  sprawie

wyboru wnętrza podwórzowego.



Zgodnie z zasadami oraz trybem tworzenia i realizacji Legnickiego Budżetu

Obywatelskiego  projekty  zgłaszane  są  przez  liderów  projektu,  którzy

reprezentują mieszkańców danego obszaru.

Ad  5.  Jakie  kroki  podjęto  w  celu  zapewnienia,  że  wybrane  podwórka  są

reprezentatywne i służą jak największej liczbie mieszkańców ?

Odpowiedź: 

Odpowiedź  na  to  pytanie  zasadniczo  znajduje  się  we  wszystkich  ww.

odpowiedziach, w punktach. 

Z up. Prezydenta Miasta

   Jadwiga Zienkiewicz

  (Zastępca Prezydenta)

 Otrzymują:
1. Adresat,
2. Biuro Rady,
3. OK,
4. ZGM w Legnicy
5. a/a.


